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Použité zkratky: ZML – Zastupitelstvo městyse Lysice 

                           RML – Rada městyse Lysice 

 

 

 

Zápis ze 7. zasedání ZML ověřili pan Mynář a pan Tejkal a nevznesli připomínky. 

 

 

 

1. Zahájení: 

 

Jednání zahájil pan starosta Mgr. Pavel Dvořáček v 17:00 hodin. 

Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina všech členů ZML a jednání je tedy 

usnášeníschopné. 

 

 

Doplnění a změna programu: 

 

Vypouští se bod č. 3 – Hospodaření městyse 7-9/2019. Ostatní body se posouvají.  

 

Vypouští se bod č. 12. Prodej části pozemku parc. č. 3272/1 o výměře 37 m2 v k. ú. Lysice 

a nahrazuje se novým bodem č. 12 Koupě pozemků parc. č. st. 1021 – zast. pl. o výměře 41m2 

a parc. č. 224/5 – ost. pl., jiná pl. o výměře 69 m2 v obci a k.ú. Lysice.   

 

Host – paní kastelánka Bc. Rudolfová – chtěla by mít příspěvek v diskuzi.  

 

 

 

 

Hlasování o programu, zapisovatelce a ověřovatelích zápisu:  13 přítomných pro. 

 

 

 

 

 

 Zápis z jednání ZASTUPITELSTVA MĚSTYSE LYSICE 
Pořadové číslo ZM Lysice: 8. Datum konání: 4. listopadu 2019     

Zápis provedl(a): Alena Kyrczová Začátek jednání: 17:00 hodin 

Místo konání: zased. místnost ÚM Konec jednání:              18:45 hodin  

Přítomni: Dolníček, Dvořáček, Fojt, Horňanský, Koláček, Mynář, Němec, 

Studýnková, Šrámek, Šulc, Tejkal, Tejkalová, Vala 

Omluveni: Kratochvil – dostavil se později, Olejníček 

Neomluveni:  

Ověřovatelé: Fojt, Koláček 

Zápis vyhotoven dne :  5.11.2019                                             Č.j. 3082/2019/ÚM 
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2.  Zpráva starosty o činnosti rady a dění v městysi 

 

Diskuze: 0 

 

Usnesení : ZML schvaluje Zprávu starosty o činnosti rady a dění v městysi dle předloženého 

materiálu. 

 

Hlasování:   Pro …13.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

V 17:30 hodin se dostavil Mgr. Kratochvil – počet přítomných 14. 

 

 

 

 

3. Rozpočtové opatření č. 5/2019 

 

Diskuze:  

Bc. Šulc – Zmínil jsi ulici Žerůtskou, jsi schopen říct nějaký sled událostí nebo časový 

horizont, kdy jsme schopni se někam posouvat? Bavím se o té kanalizaci.  

Mgr. Dvořáček – Situace je taková, že se na ulici Žerůtské udělal kamerový průzkum 

kanalizace, která je pod chodníkem, a zjistilo se, že kanalizace je špatná. Je to staré betonové 

potrubí z roku 1932, jednotlivé díly přesně nelícují, potrubí tratí a díky tomu tam sesedá 

podloží a celé se to propadá. Takže se na tom nemůže udělat chodník, za pár let by to 

vypadalo úplně stejně a zbytečně by se do toho investovalo. Když jsme nechali výměnu 

potrubí nacenit, stálo by to přibližně milion a půl. To je vysoká částka a nechtěl jsem proto 

práci zadávat bez výběrového řízení. Je pravda, že máme vysoutěženou opravu chodníku, ale 

smlouva ještě není podepsaná právě z tohoto důvodu. Přiznám se, že moc dobře nevím, jak 

teď dál, protože je tam problém s tím, že nad kanálem je od začátku osmdesátých let plyn. 

Dřív nad tím nikdo nepřemýšlel, a když probíhala plynofikace obce, tak dali nad kanalizaci 

plyn. Jenže v dnešní době je to problém, protože když budeme chtít kanál vyměnit, a udělat 

vše na stavební povolení, tak musíme kanál přeložit vedle plynu a uhnout tam můžeme jen do 

silnice. Tím pádem bychom opravili půl silnice a náklady by byly dva, tři miliony. 

Momentálně přemýšlíme, co s tím.  

Bc. Šulc – Není teda možným řešením, že by se plyn táhl druhou stranou chodníku? Nebo že 

by se překládal kanál? 

Mgr. Dvořáček – Ideální by bylo, kdyby se podařilo opravit kanál bez zásahu do plynu a poté 

se opravil chodník. Jen nevím, jestli se to takto podaří udělat.   

Bc. Šulc – Je pravda, že je zbytečné investovat do chodníku, když je v havarijním stavu 

kanalizace. 

p. Němec – Ještě tam má dávat do země elektřinu E.on, ne? 

Mgr. Dvořáček – Ne, to je na ulici Brněnské. 

p. Mynář – Jak dlouhý je kanál na Žerůtské? 

Mgr. Dvořáček – Asi dvě sta, tři sta metrů.  

Ing. Horňanský – Je to odspodu ulice až nahoru k našemu domu. A v horní části jsou dva, po 

obou stranách.   

p. Dolníček – Tak to pochybili ale tenkrát ti plynaři. 

Mgr. Dvořáček – To ano, ale co teď s tím dělat?  
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Usnesení: ZML schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2019 dle předloženého materiálu. 

 

 

Hlasování:   Pro …14.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 

 

 

 

 

4.  Zřízení DSO Svazek obcí vodovod Marek 

 

Diskuze:  

Mgr. Dvořáček - Materiál jsem poslal všem zastupitelům emailem, nikdo se k tomu nijak 

nevyjádřil. Situaci jsme probírali několikrát s paní starostkou z Drnovic, s panem starostou 

z Voděrad probírali jsme to i s právníkem, i na jednání rady jsme se o tom bavili a došli jsme 

k závěru, že v současné době je předložený materiál maximum, kam až lze fungování svazku 

domyslet, takže svazek takto založíme. Domyslet, co se všechno může a nemůže stát a 

pamatovat tak ve stanovách na všechny možné situace není v tuto chvíli možné. Takže postup 

je takový, že svazek teď založíme, rozjedeme činnost a dál se uvidí. Případné problémy bude 

nutno řešit operativně. Předmětem činnosti svazku bude napojení Lysic, Drnovic a Voděrad 

na dálkový vodovod. Nejbližší možné napojení je pro nás v Bořitově a vodovod by vedl do 

velkých akumulačních nádrží 2x200 m3 umístěných na Marku. Tyto nádrže jednak budou 

řešit tlaková pásma po Lysicích a jednak jejich napojení na dálkový vodovod umožní pro 

případ nouze, kdyby vyschly vrty, zásobovat tyhle tři obce pitnou vodou z dálkového 

vodovodu.  

Bc. Šulc – A domluva s Drnovicemi a Voděrady je ústní nebo písemná? 

Mgr. Dvořáček – V obou obcích bude smlouva a stanovy předložena zastupitelstvu ke 

schválení. Žádné připomínky neměli.  

Bc. Šulc – My založíme svazek a oni se připojí?  

Mgr. Dvořáček - Ne, zakladatelé jsme všichni tři.  

p. Mynář – Jaká je předpokládaná trasa do Drnovic a Voděrad? 

Mgr. Dvořáček – Oni se napojí někde nad školou, jak je vodojem, někde za tělocvičnou na 

lysický vodovod. Voda se dovede na Marek, tady v Lysicích poopravujeme nějaké vodovody, 

tím zásobíme naši vodovodní síť a oni se pak napojí na naši vodovodní síť. Obdobně se 

připojí Voděrady na síť Drnovic.  

 

 

Usnesení: 

 

1. ZML schvaluje založení dobrovolného svazku obcí s názvem Svazek obcí vodovod Marek, 

smlouvu o vytvoření tohoto dobrovolného svazku obcí ve znění, které tvoří přílohu č. 1 tohoto 

usnesení a stanovy tohoto dobrovolného svazku obcí ve znění, které tvoří přílohu č. 2 tohoto 

usnesení. 

 

2. ZML pověřuje starostu obce Mgr. Pavla Dvořáčka, aby zastupoval městys v orgánech 

Svazku obcí vodovod Marek. 

 

 

Hlasování:   Pro ....14......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 
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5.  Projednání ceny vodného a stočného na rok 2020 

 

Diskuze: 

Mgr. Dvořáček – Kalkulace jsem posílal emailem, Vodárenská akciová společnost navrhuje 

standardně tři varianty, první variantu nárůst 0%, v současné době je cena vody v Lysicích 

65,55 Kč bez DPH, s DPH 75,38 Kč. Varianta 2 je nárůst o 5%, byl by to nárůst na cenu 

68,80 Kč bez DPH a třetí varianta je nárůst o 7,4% na cenu 70,40 Kč bez DPH. V radě jsme 

to probírali a shodli jsme se, že bychom letos byli pro variantu 2 – nárůst o 5%, s DPH by to 

bylo 79,12 Kč za kubík vody. Bavili jsme se už vloni o tom, že se plánuje snížení DPH u 

vody o 5%, v tom případě by cena vody činila nově po zdražení 75,68 Kč a v podstatě by tedy 

zůstala ve stejné výši jako nyní (75,38 Kč).  

 

Bc. Šulc – Vloni jsme odsouhlasili a schvalovali tu nejvyšší variantu, těch 10%, byl bych pro 

těch 5% letos. 

Mgr. Dvořáček – Myslím si, že se to srovná tím DPH a nijak to lidi nezatíží. Taky si myslím, 

že se staví čistička, opravují vodovody a kanalizace a je třeba zajistit financování této 

infrastruktury.   

 

Usnesení : ZML schvaluje zvýšení cen vodného a stočného na rok 2020 dle návrhu VAS, a.s. 

ve Variantě 2, tj.  nárůst ceny vodného a stočného o 5,0%, V+S celkem bez DPH 68,80 

Kč/m3 (+3,25 Kč/m3), vodné 36,20 Kč/m3 (+1,70 Kč/m3 +4,93%), stočné 32,60 Kč/m3 

(+1,55 Kč/m3, +5,00% ), nájemné celkem 1.167,5 tis. Kč. 

 

Hlasování:   Pro ....14........  Proti .......0......... Zdrželi se ...0.... 
 

 

 

 

 

 

6. Schválení smlouvy o příspěvku na financování služeb sociální prevence  

 

Diskuze : 

Mgr. Dvořáček – Jde o každoroční záležitost, podklady jsem posílal opět všem do emailu, jde 

o to, že všechny obce z ORP Boskovice přispívají městu Boskovice na provoz Minimální sítě 

sociálních služeb okresu Blansko. V příloze je uvedeno, kterých služeb se to týká a pro Lysice 

jde o příspěvek 35.182 Kč, který činí 18,50 Kč na občana. Myslím, že služby nejsou úplně  

nepotřebné, spíš naopak. 

 

 

Usnesení : ZML schvaluje smlouvu o příspěvku na financování služeb sociální 

prevence a odborného sociálního poradenství zařazených do Minimální sítě sociálních 

služeb okresu Blansko pro rok 2020 dle předloženého materiálu. 

 

 

 

Hlasování:   Pro …14.....  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0... 
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7.  Vyhodnocení provozu koupaliště za sezonu 2019  

 

Diskuze: 0 

 

Usnesení: ZML bere na vědomí zprávu o vyhodnocení provozu koupaliště za sezonu 2019 

dle předloženého materiálu. 

 

 

Hlasování:   Pro ....14........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

 

8. Smlouva o zřízení zástavního práva k pozemku parc. č. 6994/15 v k.ú. Lysice 

 

Diskuze: 

Mgr. Dvořáček – Jde o formalitu, kdy budoucí majitelé parcely budou financovat úvěrem u 

banky jak nákup pozemku, tak i stavbu nemovitosti. Banka, aby nám peníze převedla na účet, 

tak vyžaduje schválení zástavní smlouvy v zastupitelstvu.  

 

Bc. Šulc – Tohle je podmínka některých finančních ústavů, nechat projednat smlouvu 

samosprávou.  

 

 

Usnesení: ZML schvaluje uzavření smlouvy o zřízení zástavního práva k nemovitým věcem 

mezi bankou UniCredit Bank Czech Republic and Slovakia, a.s., IČ 659 48 242, se sídlem 

Želetavská 1525/1, 140 92 Praha, zástavcem Městysem Lysice, IČ 00280615, se sídlem Horní 

náměstí 157, 679 71 Lysice a zástavci a dlužníky manž. Ing. Karlem Mizerovským, nar. 

08.08.1992 a Anežkou Mizerovskou, DiS., nar. 29.08.1990, oba společně bytem U Královce 

460/7, 679 61 Letovice. Předmětem smlouvy je vznik zástavního práva a věcného práva 

zákazu zcizení a zatížení pozemku ve vlastnictví městyse Lysic parc. č. 6994/15 v k.ú. Lysice. 

ZML pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

 

 

Hlasování:   Pro .....14........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

9. Žádost o odkup části pozemku parc. č. st. 72/1 v k.ú. Lysice  

 

Diskuze:  

Mgr. Dvořáček – Jde o žádost pana Opletala, že chce koupit část parcely st. 72/1 o výměře asi 

13m2. Je to kousek pozemku za zdravotním střediskem, kde v minulosti docházelo k ukládání 

popelnic. Tahle žádost tu už jednou byla, už jsme to jednou projednávali. Na pozemku je 

velký výškový rozdíl v terénu, byla tam i stavební komise, která tehdy prodej nedoporučila.  

p. Šrámek – Myslím, že tam vede i nějaký kanál.  

Bc. Šulc – Potenciál využití ze strany pana Opletala? 

Mgr. Dvořáček – Uvádí rozšíření pozemku, zahrádka, terasa.  
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p. Fojt – Pokud si dobře pamatuji, zamítli jsme to už jednou kvůli tomu, že kdyby se to 

podkopalo, tak by mohlo spadnout kus zdravotního střediska.  

 

 

Usnesení: ZML nesouhlasí s prodejem části pozemku parc. č. st. 72/1 v k. ú. Lysice dle 

předložené žádosti. 

 

Hlasování:   Pro ......14.......  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

10. Žádost o odkup části pozemku parc. č. 3272/1 v k.ú. Lysice 

 

Diskuze: 

Mgr. Dvořáček – Tohle už jsme taky řešili v roce 2015. Jde o žádost o odkup části pozemku 

sokolovny sousedící s pozemkem Mikulových, asi 200m2. Je to pás šíře 4 m souběžně s jejich 

zahradou. Pozemek chtějí odkoupit z důvodu lepšího přístupu na jejich zahradu. Rád bych jim 

vyhověl, ale není to možné, protože by nám to do budoucna omezilo manévrovací prostor, co 

se týče budoucí výstavby sokolovny, ať už tam bude cokoliv.  

 

 

Usnesení: ZML nesouhlasí s prodejem části pozemku parc. č. st. 3272/1 v k. ú. Lysice dle 

předložené žádosti. 

 

Hlasování:   Pro .....14........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 

 

 

 

 

11. Koupě pozemků parc. č. st. 1021 – zast. pl. o výměře 41m2 a parc. č. 224/5 – ost. pl., jiná 

pl. o výměře 69 m2 v obci a k.ú. Lysice    

 

Diskuze: 

Mgr. Dvořáček – Jde o narovnání pozemků u hasičské zbrojnice. My stojíme částečně 

hasičkou na pozemku pošty. Musíme schválit smlouvu o tom, že ten pozemek kupujeme.  

 

 

Usnesení: ZML schvaluje koupi pozemků parc. č. st. 1021 – zast. pl. o výměře 41m2 a parc. 

č. 224/5 – ost. pl., jiná pl. o výměře 69 m2 v obci a k.ú. Lysice nově vzniklých na základě 

geometrického plánu č. 1354-2488/2018 z pozemku parc. č. 224/3 od společnosti Česká 

pošta, s.p., IČ 471 14 983, se sídlem Politických vězňů 909/4, 225 99 Praha 1 za cenu v místě 

a čase obvyklou ve výši 44.000,- Kč stanovenou v souladu se znaleckým posudkem č. 3534-

109/17 ze dne 07.12.2017 vypracovaným Karlem Konopáčem, Sokolská 454, Kunštát, 

znalcem v základním oboru ekonomika, ceny a odhady nemovitostí a pověřuje starostu 

podpisem kupní smlouvy.  

 

 

 

Hlasování:   Pro ...14..........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...0.... 
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12. Prodej části pozemku parc. č. 3502/4 o výměře 19 m2 v k.ú. Lysice 

 

Diskuze: 

Mgr. Dvořáček – Pan Solár požádal obec od odkoupení kousku pozemku, je to asi 19m2, je na 

to zpracovaný geometrický plán a jde mu o to, že výklenek u jeho domu je obecní. Je to 

takový kout, který lidé využívají jako WC, což mu pochopitelně vadí. Má tam vrata do 

garáže. Odprodejem pozemku se výklenek srovná a nebude tam takové špinavé zákoutí.  

p. Mynář – Ta plechová vrata, to patří k domu pana Solára? 

Mgr. Dvořáček – Ano, to je jeho.  

p. Dolníček – Je pravda, že to tam teď vypadá strašně.  

Bc. Šulc – Ale pořád je to několik metrů v centru Lysic, ač dílčích.  

Mgr. Studýnková – A pod tím pozemkem nic není? Žádná trubka, přípojka? 

Mgr. Dvořáček – Ne, tam nic není. Předpokládám, že tam postaví zeď nebo plot.  

 

 

Usnesení: ZML schvaluje prodej pozemku parc. č. 3502/34 – ost. pl., ost. komunikace o 

výměře 19 m2 v obci a k.ú. Lysice nově vzniklého na základě geometrického plánu č. 1362-

310/2019 z pozemku parc. č. 3502/4  panu Jakubu Solárovi, nar. 23.03.1983, trvale bytem 

Komenského 71, Lysice za cenu v místě a čase obvyklou ve výši 1.740,- Kč stanovenou 

v souladu se znaleckým posudkem č. 3716-70/19 ze dne 23.10.2019 vypracovaným Karlem 

Konopáčem, Sokolská 454, Kunštát, znalcem v základním oboru ekonomika, ceny a odhady 

nemovitostí a pověřuje starostu vypracováním a  podpisem kupní smlouvy. 

 

 

Hlasování:   Pro ....13.........  Proti ......0.......... Zdrželi se ...1.... 

 

 

 

 

13. Diskuze: 

 

Bc. Rudolfová – Vážené dámy, vážení pánové, já si dovolím jenom velice krátce se vyjádřit 

k zápisu ze 6. zasedání zastupitelstva, kde jsem si přečetla informace o tom, že jsem byla tak 

velmi dobrá a podařilo se mi celou obec do něčeho uvrtat. Jedná se o zahajovací koncert 

Concentus Moravie, který se konal v červnu a já bych chtěla říct, že existuje jednak smlouva 

o spolupráci mezi Mezinárodním hudebním festivalem a městysem, která je tříletá a nebyla 

vypovězená, dále to, že 25.3.2019 byla podepsána městysem Lysice smlouva o zajištění 

zahajovacího koncertu, 25.4.2019 se potom konala schůzka tady na radnici, bohužel bez 

zápisu, kde bylo jasně řečeno, kdo kdy kde co a kde poprvé jsem sdělila panu starostovi, že 

bohužel nájem na raut bude zpoplatněn. Jedná se o to, že i my máme různé příkazy generální 

ředitelky, tento příkaz je z roku 2017, v roce 2017 se žádný raut na zámku po koncertech 

nekonal. Dále bych ještě chtěla říct, že co se týká samotného pořádání těchto koncertů na 

památkových objektech ve správě Národního památkového ústavu, tak mezi Concentusem 

Moravie a generálním ředitelstvím Národního památkového ústavu existuje smlouva o 

bezúplatném nájmu těchto prostor pro pořádání koncertů, nikoliv rautů. Je něco jiného dělat 

raut pro čtyřicet lidí a něco jiného pro sto padesát lidí. Z důvodu bezpečnosti, a protože 

hmotnou zodpovědnost za tento objekt mám já a existuje tady již zmiňovaný příkaz generální 

ředitelky o nájmech, jednala jsem podle toho, co mám předepsané, není to tedy žádná moje 

svévůle a protože existuje cenový výměr, který mám tady k dispozici a pokud se na něj 

podíváte, pochopíte, že jsem jednala tak, abych městysi dala co nejnižší možný nájem. Další 
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věc, která tady byla řečena, že díky tomu, že dříve rauty pořádal můj bývalý přítel pan ředitel 

Sladovny Černá Hora, bych chtěla říct, že nájem kavárny měl pan Hauzar do roku 2017 a 

součást smlouvy o poskytnutí nebytových prostor pro účely podnikání mezi Národním 

památkovým ústavem a panem Hauzarem měl taky jeden bod, a to, že přednostně bude akce, 

co se týká cateringového zajištění akce, zajišťovat on. Takže to, že tady má někdo pocit, že 

jsem někoho znevýhodnila nebo zvýhodnila, mi trošičku zavání v podstatě pomluvou. A 

zatím je pomluva v tomto státě pořád trestním činem. To je všechno, co k tomu mám. Děkuji 

za pozornost.  

 

Mgr. Dvořáček – Děkuji, otvírám diskuzi. Já k dispozici červnový zápis teď přímo nemám,  

nevzpomínám si, že bych řekl něco o panu Hauzarovi a že tam padlo vyjádření asi i z mé 

strany, že v minulosti se na zámku pořádaly rauty bezplatně a tentokrát to bylo za peníze, to 

asi padlo, a to je, řekl bych, konstatování skutečného stavu a na tom není co měnit.  

 

Bc. Rudolfová – Nikdo mě nepožádal o to, abych udělala cenovou nabídku, všichni věděli o 

tom, že se to dělat bude, a najednou nastalo obrovské zděšení a paní kastelánka jedná jaksi 

svévolně. Rozhodně ne. Prosím vás, já jsem státní úředník, letos v srpnu jsem měla 

sedmihodinový vnitřní audit na smlouvy. Takže já se sama stanovovat si ceny za pronájem 

opravdu neodvážím. A velice mě mrzí, že pokud se tady o něčem takovém jedná, a jedná se 

tady o spolu práci, to znamená spolu-pracovat, tak nikdo opravdu nikdo, a víte, že já ráda 

přijdu, ráda vám na vaše otázky odpovím, ale nikdo mě neoslovil. Takže já bych byla velice 

ráda, aby se tahle situace takto vyjasněná, dostala do zápisu. Děkuji. A myslím si, že zámek 

dělá pro obec, ať už se jedná o školu, školku, seniory, co může.  

 

Mgr. Dvořáček – Já jenom za sebe můžu říct, že mezi námi existuje určitě dohledatelná 

emailová korespondence, kde jsme se vzájemně žádali o spolupráci, takže to můžu 

zdokladovat a že přišla ta smlouva potom do emailu, to samozřejmě přišla, ale že v reakci na 

žádost o spolupráci na pořádání rautu. Takže jsem to bral, jakože je to v podstatě cenová 

nabídka.  

 

Bc. Rudolfová – V tvém emailu, Pavle, já to tady mám, není o rautu ani slovo.  

Mgr. Dvořáček – Nejsem na tohle připravený, nemám tyhle materiály před sebou. Ale co vím, 

tak o panu Hauzarovi ode mě nepadlo vůbec nic a ani jsem nikdy nerozporoval, že by hotel 

Sladovna dělal na zámku raut.  

Bc. Rudolfová – Já si myslím, že víme, nebo každý zastupitel ví, co řekl, a já bych byla velice 

ráda, jestli se nemýlím, tak pan ředitel Dittrich, který vás do toho taky uvrtal, tak vám dnes 

poslal dopis, tak pokud je na emailu, bylo by fajn si ho přečíst.  

Mgr. Dvořáček – Dopis na emailu je, můžete si ho přečíst, zatím jsem měl čas pouze si ho jen 

prolétnout pouze krátce. Troufnu si říct, že ode mě slovo, uvrtal, nepadlo.  

Bc. Rudolfová – Škoda, že to nikdo neopravil. Že tohle to se dostalo do zápisu z jednání.  

Mgr. Dvořáček – Já teda za tím, co jsem tu řekl, si stojím a podle mě je to všechno pravda.  

 

Bc. Rudolfová – Takže do zápisu se můžeme podívat na to, kdo koho uvrtal, kdo použil tuhle 

hezkou větu. Jakože my jsme si něco vymysleli a obec jsme do toho uvrtali.  

 

Mgr. Dvořáček – Nemůžu reagovat, nemám před sebou zápis.  

 

Bc. Rudolfová – O uvrtání vůbec nemůže být řeč, protože tady se jedná o spolupráci, která 

byla schválená, a určitě smlouvu schvalovalo zastupitelstvo na svém jednání.  
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Mgr. Dvořáček – Samozřejmě. Ale já mám pocit, že v tom zastupitelstvu bylo jasně zmíněno, 

že pan Dittrich mi volal v lednu, kdežto ty smlouvy jsou z dubna.   

 

Bc. Rudolfová – Ta smlouva je z března. No tak jste měli hned v lednu říct. Nebo jste neměli 

na tu smlouvu přistupovat. Nezlobte se na mě. Ale potom tady používat slova, že někdo 

někoho do něčeho uvrtal. To si myslím, že je opravdu silný výraz. Já přece nemůžu 

manipulovat vámi jako představiteli této obce. Byla bych ráda, aby se tohle dementovalo. Že 

já jsem něco takového způsobila. Děkuji. Jakou formu zvolíte, uvidíme.  

 

Mgr. Dvořáček – Já si teda myslím, že každý zastupitel má právo se vyjádřit. Co jsem řekl já, 

za tím si stojím, a nic závadného tam podle mě není, a já jsem ani nic takového nekonstatoval, 

že by nás někdo do něčeho uvrtal. Já jsem jen řekl, pokud si vzpomínám, že to nebylo z mé 

hlavy, že jsem se snažil bránit a nepovedlo se mi to. Podíváme se na zápis, ale stojím si za 

tím, co tam je.  

 

Bc. Rudolfová – Já si zase stojím za tím, že jsem neudělala nic, co by vedlo k tomu, abyste 

mohli říct, že vás někdo do něčeho uvrtal.  

 

Mgr. Dvořáček – Tak nemusíme slovíčkařit. Podnět k pořádání zahajovacího koncertu 

v žádném případě nevzešel z obce.  

 

Bc. Rudolfová – Ano. Ale obec tuhle tu možnost měla odmítnout. Což neudělala.  

Mgr. Dvořáček – To už je asi zbytečné řešit.  

Bc. Rudolfová – Taky si myslím. Takže děkuji. Omlouvám se a přeji příjemný večer. A važte, 

prosím, svoje slova. Na shledanou.  

 

Mgr. Kratochvil – Ten tlak z Concentus Moravie i společně se zámkem byl takový, že to 

v podstatě nešlo odmítnout. Pan starosta o tom mluvil několikrát, snažil se vysvětlit, že ten 

koncert v takhle velikánském rozsahu s obrovským rautem, že je na Lysice hodně. Bránil se 

tomu, aby se koncert u nás dělal. Jsme v podstatě nejmenší ze všech obcí v rámci Concentus 

Moraviae. Do letošního roku se dařilo dělat ten první a poslední koncert tak, aby nebyl 

v Lysicích. Doteď to bylo tak nějak respektováno, bohužel, letos ne. 

 

Bc. Šulc – Tam totiž byl ten problém, který se řešil v rámci jednání rady, že jsme byli 

překvapení z toho, že raut byl zpoplatněný.  

Mgr. Kratochvil – My jsme nevěděli, že paní kastelánka má novou smlouvu, kterou nám musí 

stanovit nájem. Kdybychom věděli, že se bude jednat o nájem, tak jsme si od ní mohli vyžádat 

nějakou nabídku. Ale proč si žádat nabídku od někoho, od koho jsme nikdy žádný nájem 

neměli. A že má nějakou novou smlouvu, která jí to stanovuje, to jsme nevěděli.  

Mgr. Dvořáček – Že se za to nikdy neplatilo, to je pravda. V minulých letech probíhaly rauty 

na zámku bezplatně. To že je to naschvál, to tam padlo a já jsem o tom přesvědčen. Jak by 

kdo z nás interpretoval skutečnost, že deset dvacet let funguje něco bezplatně, a najednou 

poté, co dojde k nějakému konfliktu, to je za peníze.  

 

Mgr. Tejkalová – Škoda, že jste takto nereagovali, když tady paní kastelánka byla, protože 

tohle, co teď povídáte, má naprostou logiku.  

Bc. Šulc – Tak hlavně jsme nemohli pracovat  tady s těmi obraty, které si těžko někdo 

pamatuje z hlavy.  

 



10 

 

Mgr. Dvořáček – Já bych to už neřešil. Uzavřel bych to. Nemůžeme změnit zápis. To je 

nesmysl. Prostě to takto proběhlo v tom zastupitelstvu, je to volná diskuze, za názor tady snad 

trestat nebudeme.  

 

Mgr. Dvořáček – Chtěl bych projednat žádost paní Konstanzové k rozpočtovým opatřením.  

Nechte si to projít hlavou do dalšího zasedání. Vzniká tady problém, že třeba teď nebylo 

relativně dlouho zastupitelstvo. Bylo v srpnu a teď je až začátkem listopadu a když náhodou 

přijdou větší peníze, nějaká větší částka, např. transfer do školy nebo dotační peníze, tak to 

všechno by mělo proběhnout rozpočtovým opatřením a měli bychom to schvalovat tady 

v zastupitelstvu. Bez schválení zastupitelstvem nejde peníze legálně přijmout. Paní 

Konstanzová navrhuje, že bychom mohli přijmout nějaké pravomoci k rozpočtovým 

opatřením pro radu, která přece jenom zasedá pružněji každý týden. Rozešlu vám to 

v elektronické podobě, v klidu se na to podívejte.  

 

p. Vala – Nový vrt už je připojený?  

Mgr. Dvořáček – Ne, na to se zpracovává projekt. 

p. Vala – Rozbory vody jsou tam v jakém stavu? 

Mgr. Dvořáček – Rozbory vody jsou tam v pořádku.   

p. Vala – A plánované připojení? 

Mgr. Dvořáček – Teď se dělá projekt, předpokládám, že na jaře. V první polovině roku.  

 

Mgr. Dvořáček – V pátek 8.11. se koná tradiční Setkání seniorů – všichni jste zváni.  

A v pondělí 25.11. se bude v Lidovém domě konat beseda k novému systému svozu odpadů. 

Poslední zastupitelstvo bude 16.12. v pondělí s vánočním večírkem. Předtím bude ještě 

minimálně jedno jednání zastupitelstva.  

 

 

 

 

 

14. Závěr: 

 

Jednání bylo ukončeno v 18:45 hodin. 

 

 

 

 

 

         

 

 

 

Ověřovatelé:             .............................................. dne ........................................... 

 

          .............................................. dne ........................................... 

 

 

 

Starosta:                    .............................................. dne ........................................... 


